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Goedemiddag, 

Wellicht kunnen jullie ons (de buurt) helpen met een vraagstuk met het verkeer in woerden 

in de wijk Molenvliet. 

De afgelopen 5 jaar melden we samen met de buurtbewoners ons continu via het bekende 

portaal bij de gemeente om twee onveilige situaties op te lossen. 

Daarin is tot op heden nog niets in opgelost. 

Situatie 1: Gevaarlijk zebrapad Hollandbaan naar de kinderopvang klavertje vier Woerden 

e Locatie: 52002594 465000 

e Zichtbaarheid: het zebrapad is vooral in de wintertijd (ochtend en avond) totaal niet 

zichtbaar (pikkedonker), daarnaast is de hoge stoep niet toegankelijk voor een 

kinderwagen, buggy of lopend aan de fiets. Hierdoor ben je verplicht om op het 

fietspad te lopen waar er nog minder licht is. Zebradbord heeft geen verlichting of er 

is extra licht 

* Probleem: Auto's geven geen voorrang omdat er met 60 - 90 km per uur langs 

gereden wordt, daarnaast is de verlichting niet goed 

* Situatie: Jonge ouders moeten met baby's en jonge kinderen op ma t/m vrijdag 

oversteken met een kinderwagen naar de kinderopvang. Er rijden in de ochtend 

binnendoor veel grote vrachtwagens richting bodegraven En te snelle forenzen 

richting de gamma. Daarnaast is even snel oversteken niet mogelijk omdat de 

kinderwagen tegengehouden wordt door de stoep, hierdoor ontstaan er gevaarlijke 

situaties omdat automobilisten niets zien. 

« Auto's remmen niet of keihard om te stoppen. Hierdoor zijn er vaker 

kettingbotsingen geweest. Aangezien er vaak geen politie bij te pas komt wordt dit 

niet/nauwelijks geregistreerd 

e Reactie gemeente: Dit is gedrag, heeft niets te maken met de inrichting en er moet 

contact opgenomen worden met VVN. 

« De buurt is onderhand wel gewend aan de situatie, echter melden er continu nieuwe 

ouders aan bij de kinderopvang waardoor onwetende ouders in problemen gaan 

komen. We hebben het idee dat we niet serieus genomen worden 

Situatie 2: Veldbloemenlaan 

« Locatie, veldbloemenlaan woerden 

e Zichtbaarheid: geen drempels, haaientanden, zebrapaden of vertragende blokkades 

op de weg 

* Probleem: Alle ouders parkeren de auto's op de veldbloemenlaan, en steken vaak 

hier over. Daarnaast wordt er al jaren veel te hard gereden omdat dit de enigste stuk 

weg geen vertragende onderdelen heeft in de wijk Molenvliet. Waardoor er veel 

ongelukken gebeuren omdat de 2 straten rechts voorrang hebben. (ganzerik/wederik) 

Daarnaast worden vaak schadeformulieren ingevuld op de hoek van ganzerikveld of 

wederikveld door deze inrichting. 

« Reactie gemeente: exact hetzelfde bericht over gedrag, daarnaast is er na 

mailverkeer aangegeven dat er geen capaciteit is om de straat veldbloemenlaan op 

(geanonimiseerd)



een 30 kilometer per uur zone in te richten. 

« Tijdelijke oplossing: er heeft tijdelijk een smiley gehangen in de straat aan beide 

kanten in de maand oktober , dit heeft voor deze situatie tijdelijk (2 weken) gewerkt. 

We moeten nog vragen of dit voortaan roeleert, tot op heden lijkt het eenmalig. 

Ik ben zelf bewoner van de veldbloemenlaan en als jonge ouder maak ik me nu wel 

zorgen. Vooral van alle verhalen die ronde doen op de opvang zelf. Hierdoor is situatie 2 

ter sprake gekomen, waar ik zelf niet van bewust was. 

Beide situaties zijn getoetst bij de buren en de kinderopvang waarvan er wordt aangegeven 

dat er meerdere meldingen zijn gedaan bij de gemeente. 

De groep op het KDV weten nu ook niet waar we moeten aankloppen en dus denk ik dat 

jullie wellicht iets kunnen betekenen. 

Hoor het graag of dat zo is of wellicht kunnen jullie dit doorsturen intern dat er een keer 

serieus naar gekeken kan worden. 

Alvast bedankt. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


